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1. Mötet öppnades av ordförande Björn 

2. I sekreteraren Daniels frånvaro utsågs Pia 7ll mötesordförande och Björn 7ll 
mötessekreterare. 

3. Pia presenterade en ekonomisk rapport (bifogas protokollet) utan några 
anmärkningar. 

4. Sophanteringen. Vi har eV pågående ärende hos Nodra där vi hävdar aV vi inte fåV 
det vi betalat för eWersom kärlen för papper inte har tömts varje vecka under en 
längre 7d, därför de överfulla kärlen. Vi har nu fåV två extra kärl för papper, men 
frågan om kompensa7on eller ersäVning är inte löst. Pia har fortlöpande kontakt med 
Nodra. 

5. En ny rapport från Nomor har kommit rörande eventuell ak7vitet i de 
skadedjurssta7oner som är utplacerade i området. Den rapporten bifogas deVa 
protokoll och kommande protokoll framöver.  

6. Tre skrivelser har inkommit: Lantmäteriet bekräWar registrering av den nya styrelsen. 
SkaVeverket meddelar uppdatering av namnuppgiWer för vår förening. 
Länsförsäkringar informerar om nya ägare 7ll Råsslavägen 16B. 

7. Varmva9net är bäVre men inte 7llräckligt bra. For^arande får många hushåll i 
området spola vaVen orimligt länge innan varmvaVnet blir 7llräckligt varmt. Vi har 
genomfört de åtgärder som Adven rekommenderat, så Björn kontaktar Adven igen för 
fortsaV felsökning och åtgärder. 

8. Höstens städdag bestämdes 7ll söndagen den 22 oktober. 

9. Önskemålet om laddstolpar 7ll vårt område som lyWes på årsmötet diskuterades. Vi 
har under sommaren lämnat in en ansökan 7ll Naturvårdsverket om bidrag för en 
sådan installa7on. Tiden för aV söka deVa bidrag löper ut vid årsskiWet, en ansökan 
som vi senare (beroende på svaret) kan välja aV utnyVja eller tacka nej 7ll. Mycket 
arbete återstår för aV få 7ll stånd en sådan installa7on. Styrelsen arbetar med aV 
inhämta informa7on från många olika håll som har kunskap kring dessa frågor och 
kommer aV bjuda in 7ll en informa7on när det finns konkreta förslag aV ta ställning 
7ll.  



10. Styrelsens mötesdagar för hösten fastställdes 7ll 5 oktober, 7 november samt 12 
december. 

11. Mötesordförande Pia avslutade mötet 

Vid protokollet: Björn Aldén


